
Verksamhetsberättelse för Öveds jakt & fältrittklubb 2020 

 
Medlemsavgift: Vuxen 400 kr, Barn och ungdom under 25 år 300 kr familj 900 kr 

 
Antalet medlemmar vid årets slut: 360 st 

 
7-12år : 19 st 
13-20år: 98 st 
21-40 år: 91 st 
41-uppåt : 152 st  
 
Antal protokollförda sammanträde: 12 st 

 
 
Styrelse: 

Ordförande: Johanna Fehrlund 
Sekreterare: Lisa Svensson 
Kassör: Carolina Dimming Ekdahl – avgick aug 2020 
Övriga ledamot: Per Bergström, Kajsa Thörneby, Charlotta Frodin , Jessica Hakestam- avgick 
aug 2020 
Suppleanter: Carina Malm-Björk, Pernilla Hylén  
Ungdomsrepresentanter: Frida Jeppsson , Olivia Jürs  
 
Genomförd verksamhet: 

 
Träningar 

 

• Hoppträning för Emma Gynning under en helg, Tony Oskarsson träna vårt seniorlag i 
hoppning. 

• Dressyrträning för Christina Eghall 

• Christina Eghall har haft träningsläger genom idrottslyftet med övernattning. 

• Terrängbanan var öppen för träning för olika tränare under tävlingsveckorna 

• Under pingsten hade vi även bokat in träning för Anna Hassö men det blev för få 
anmälda så den fick vi ställa in. 

 
Tävlingsdeltagare: 

 

• Ca 70 tävlinglicensansökningar gjordes från medlemmarna under 2020 

• Vi deltog i olika lagtävlingar under 2020 
              Dressyr: Seniorcupen, Ponny Div 1 
              Hoppning: Seniorcupen, Ponny Div 2 
 
 
Tävlingsarrangemang: 

 

• Klubbmästerskap i hoppning, dressyr och kombi- klass 



 

• Årlig sommarfälttävlan där vi samarbete med Eketorp Eventing. Hoppning och 
dressyren genomfördes hos oss i fruktträdgården och terrängen var på Eketorp. 

 
Träningstävlingar 

 

• Vi har haft en pay and jump och en pay and ride 
 
 
Förjakter och hubertusjakt 

 

• Under våren hade vi en vår ritt för dom andra minsta. Vi red ner till Vomb och 
grillade korv och hade en tipsrunda där. 

• Vi hade fyra förjakter och en hubertusjakt under oktober månad. 
 
Övrigt 

 

• Vi har även i år byggt om och ändrat om i fruktträdgården . Flyttat hoppbanan och 
satt ut flera terränghinder för träning.  

• Vi har även skött om Björka ridslinga så att den är ridbar. 

• Medlemskväll i september där vi grillade hamburgare 

• Lagmöte i januari för dom som vill rida lagtävling 

• 2020 har för övrigt varit väldigt annorlunda pga Covid -19 , mycket av vår verksamhet 
har inte gått att genomföra. 
 

 
 
 
 
 
 


